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[EERoriFrom:

Sent: Tue 3/17/2020 8:50:11 AM

Subject: RE: dagmail over corona ontwikkelingen - 16 maart: half 5 evenaverleg?

Received: Tue 3/17/2020 8:50:18 AM

Prima om daarna nog te bellen (ik moet nog wel wat boodschappen doen), kan wat mij betreft ook eerder op de dag, wat jou
uitkomt. Ik heb om half 2 ook nog overleg met DCo om een en ander door te lopen, dus dan wordt het plzatje denk ik wel

compleet.

Heb sisters iRNERY sesorcienn,
ze wisselt het af met haar man die ook thuiswerkt en volgende week komen haar ouders weer

terug van vakantie. Dus ze leek nog vrij optimistisch, maar ik zal het zeker in de gaten blijven houden. Er ligt niet zoveel dat

urgent is inderdaad, behalve Kamervragen en NC volgens mij. De rest is meer lopende zaken. Weet niet hoe het zit met de

burgerbrieven.

We houden contact!

Het blijft wat onwerkelijk en zie wel wat op tegen het feit dat het drie weken duurt en misschien nog wel langer. Maar one day at

the time!

Hartelijke groeten,

van: [NEEE EXEC© invws.nl>
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 09:45

ar:EEC)EXER0 mir.
Onderwerp: RE: dagmail over corona ontwikkelingen - 16 maart: half 5 even overleg?

Ha ERPS

In ons MT-overzicht staat OHW (HC’s en zorgorganisaties) wel genoemd, maar ik heb daar bij gezet BB houdt contact’. En ik

heb de mail van de HC's over financién doorgestuurd naar , die in één of andere financiéle werkgroep zit. Maar zodra we een

issue hebben dat in MT besproken moet worden, doen we dat natuurlijk. Ik zal straks ook even met|JJEiEERbespreken hoe we

stas informeren over onze OHW-acties. Lijkt me goed dat hij weet dat/hoe we dat opgepakt hebben (en eventueel een signaal
van hem richting de organisaties).

Om 16.30 is het dagelijkse GGZ-overleg met de stas (staat ook niet in onderstaande mail). Dus dan bellen wordt lastig. Zal ik

kijken of het daarna nog lukt?

Verder hier alles goed hoor. Vooral de daklozen vragen nu aandacht. Maar eens kijken wat vandaag ons weer brengt...

Laten we vooral BERIEEE even in de gaten houden. Als het haar niet lukt met die kleintjes om haar heen (en haar man....), dan

moeten we het misschien toch anders voor haar gaan regelen. Kamervragen NS zijn denk ik het meest dringend voor haar? En

contacten met NC over wel/niet doorgaan van activiteiten?

En hoe gaat het met jou?

Groet,

van:[IEEEER© minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 09:01

aor:ICE)SCE- ic >
Onderwerp: RE: dagmail over corona ontwikkelingen - 16 maart: half 5 even overleg?

paIER

In onderstaande mail komt —- begrijpelijk — de sector oorlogsgetroffenen en herinnering WOII niet aan de orde. Ik maak

vanochtend een overzicht van de stand van zaken op basis van de ronde gisteren en bespreek dat (hopelijk lukt dat) om 15.00

uur met het team. Zullen wij dan rond half 5 even overleggen?

Hoe is het verder?

Groeten,
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van:IERERED0 invws.n>
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 00:18

Aan: Groep DMO medewerkersEE @minvws.ni>
Onderwerp: dagmail over corona ontwikkelingen - 16 maart

Beste mensen,

Daar zijn we weer! Allereerst ontzettend veel dank voor het vele werk dat al door jullie is verzet! Iedereen springt meteen in op

de vraag en de antwoorden komen snap. Ook wordt goed met partijen geschakeld. Mooi! We laten de solidariteit waar de MP net

om vroeg mooi zien. Top!

1. Vanochtend was er eerst om 8.30 uur een aftrap met alle bewindspersonen, DGs, BPZ, crisisteam PG en een aantal

directeuren om even klokken gelijk te zetten. Deze crisis is voorlopig niet over. Dus hoe organiseren we ons goed, hebben

we goede backup dat als er iemand uitvalt iemand anders de zaken over kan nemen etc. Ook de boodschap die MP vanavond

op tv afgafal even doorgenomen: immuniteit van deel bevolking nodig (lees: mensen worden ziek) om groep mensen met

kwetsbare gezondheid en ouderen te beschermen. Betekent echter niet dat mensen zich niet meer moeten houden aan

hygiéne voorschriften of afspraken ‘social dinstancing’, want dit immuniseringsproces moet gecontroleerd verlopen. (dit was

overigens wel de laatste bijeenkomst met zoveel mensen, want dat staat de voorschriften eigenlijk niet toe ©!).

2. Daamna is vaste ochtend overleg met Minister over corona in LZ/Jeugd. Dat is van 9.30-10.30 uur komende tijd (per
video conferencing). Hier gaan we vaste agenda hanteren: (1) issues zorg continuiteit; (2) issues financiering; (3)
arbeidsmarktvraagstukken; en (4) coordinatie burgerinitiatieven. Drie voor ons relevant, vooral 4° trekken wij vanuit Dmo.

We hebben globaal even de vragen doorgelopen. Beslispunten liggen we mondeling eerst voor, maar daarna moet wel een

nota inEE beslispunten vast te leggen en te archiveren.

3. Vanmiddag om 15. 00 uur was er een telefonisch overleg met cliénten en patiéntenorganisaties onder vzschap
DGLZ. We hebben hun signalen/issues/vragen geinventariseerd en degenen uit onze directie die gevraagd zijn actiepunten
op te pakken zijn in de mail hierover geinformeerd. Morgen om 1500 uur is opnieuw overleg, daama waarschijnlijk eens per

week. Punten die jullie besproken zouden willen hebben, kunnen aan mij worden gezonden.

4. Om 1600 uur was er een zorgbreed overleg waar koepels van aanbieders in zorg, ondersteuning (hh),
Maatschappelijke ondersteuning etc met de drie bewindspersonen overlegden. DGLZ zat daarbij. Onderwerpen die

besproken zijn (nog niet allemaal oplossing):

- Zorg continuiteit en financiéle bijspringacties — ZN heeft aangegeven zorgorganisaties die in liquiditeitsproblemen komen

te helpen, ook VNG heeft aangegeven in principe door te betalen aan aanbieders zonder dat ‘productie’ wordt gedraaid
(bijv als dagopvang dicht is gegaan). Dat moet dan wel in de financiele afspraken die nog met VNG worden gemaakt
worden uitgewerkt.

- Beschermingsmiddelen - beschermingsmiddelen, met name mondkapjes voor operatiekamers en wijkverpleegkundigen
worden schaars. Er wordt hard aan gewerkt hier wat aan te doen en er zijn grote hoeveelheden ingekocht. Deze worden

vervolgens via de ROAZ regio’s acute zorg (her)verdeeld. Belangrijk is wel dat er betere instructie komt wanneer bijv
wijkverpleging deze kapjes wel of niet moet gebruiken. Wordt ook geregeld.

- Lijst cruciale beroepen die gebruikt wordt om te bezien of mensen gebruik kunnen maken van opvang en scholen. Ik heb

de lijst uitgebreid met MO en Jeugd beroepen. Morgen komt def aanpassing, MccB inmiddels wel akkoord. Er was ook

wat verwarring of beide ouders nu in deze beroepen werkzaam moesten zijn of niet. Hiervoor is Q en A gemaakt.
Bijgevoegd.

- Verder waren er veel vragen, onder meer:

(1) Er zijn onduidelijkheden of het gaat om en en klachten (hoest en koorts) of een al signaal corona kan zijn en hoe

wijkverpleging hiermee om moet gaan. Vraagstuk is bij CZ neergelegd.
(2) Gezien feit dat crisis noopt tot snelle besluitvorming -

mogen we enigszins compromitteren op rechtmatigheid, avg,

etc. > we gaan bezien hoe we hiermee omgaan.

(3) Valente meldde dat ze meer medisch personeel nodig hadden (actie: kun jij laten nagaan wat en hoe

en wie kan helpen?)

Dit brede overleg was aftrap. Vanaf nu zullen de verschillende directies met eigen overleggen aan de slag gaan.

5. VNG heeft inmiddels een Helpdesk operationeel Website: https://vng.nl/rubrieken/onderwerpen/coronavirus
Forum: https://forum.vng.nl/. Hier kunnen personen met een gemeentelijk account zich aanmelden en deelnemen op het

forum over het coronavirus (onder sociaal domein).

Welke vragen krijgen jullie van gemeenten waar we denk je een g en a voor moeten maken? Graag doorgeven aan mij per

mail. Kijk even welke er al staan. Aantal zijn al met jullie afgestemd weet ik.

6. We houden met MT een tabel bij met acties en ontwikkelingen op al onze onderwerpen waar corona een rol speelt
(bijna allemaal ©) die we elke ochtend met minister kunnen bespreken. Graag svz en nieuwe zaken mailen aan je MT lid,
niet cc mij! Anders is de mail niet meer te overzien. MT lid zet het punt dan in tabel en deze tabel bespreken we elke

ochtend als we elkaar spreken.
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7. Morgen gaat er een brief uit over economische steunmaatregelen. Deze zijn ook relevant voor aanbieders en bedrijven
in de zorg, incl zzp-ers. Vraag is of er daarnaast nog iets aanvullends nodig is vanuit de zorg. Wordt naar gekeken.

8. Net als iedereen werken ook het secretariaat en de FA's vanaf a.s. thuis. Jullie verzoeken kunnen gewoon gestuurd
worden aan 5.1.5 | 5.1.2e @minvws.nl)

Nog even voor de zekerheid alle telefoonnummers van secretariaat:

FA's:

9. Vanaf morgen werk ik ook vanuit huis. Mochten er overeenkomsten getekend moeten worden etc dan gaat dat gewoon

door. Gewoon in Marjolein en als er op papier getekend moet worden zal [EY even naar kantoor gaan om te printen en

namens mij te ondertekenen als geen MT lid op kantoor aanwezig is.

10. Keep safe and strong! Installeer Zoom op je iphone en dan kun je ook met meerdere mensen video conference

regelen. Zie je elkaar ook nog eens!

Tot zover, geen vraag is te gek, dus bel of mail je MT lid of mij indien je ergens mee zit.

Tot morgen!


